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Številka :  032-1/2018 
Datum:     19.3.2018  

Z A P I S N I K 
15. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v torek, 
6. februarja 2018, ob 17. uri v  sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, 
Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Marjan JERELE, Mateja JUREČIČ, Aleš KEGLJEVIČ,  Melita SKUŠEK, Anton ZAGORC  in 

Robert ZAGORC 
OPRAVIČIL se ni nihče.  
  
Na seji so bili prisotni novinarji. 
 
15. redno sejo Občinskega sveta je vodil župan Ladko Petretič. 
Župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 6 ( šest ) članov občinskega sveta. 
Seja se je pričela ob 17. uri in je bila sklepčna. 

 
AD 1. 

Določitev dnevnega reda 
Za 15. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1.  Določitev dnevnega reda 

2.        Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje  
3.       Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
4.        Koncesijski akt o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega  
           zagotavljanja prihrankov energije z namenom energetske sanacije javnega objekta Osnovne 
           šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki – osnutek in predlog 
5.        Odlok o ustanovitvi Posavskega muzeja Brežice – osnutek 
6.        Odlok o sofinanciranju izvajanja letnega programa športa v občini Kostanjevica na Krki –  
            osnutek in predlog  
7.         Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec pri Osnovni šoli 
            Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki – predlog 
8.         Sklep o potrditvi Investicijske dokumentacije (DIIP in IP) "Energetska sanacija Osnovne šole  
            Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki"- predlog 
9.         Sklep o potrditvi Letnega izvedbenega načrta kulture občine Kostanjevica na Krki za leto  
            2018 – predlog 
10.       Sklep o sprejemu Letnega programa športa v občini Kostanjevica na Krki za leto   
            2018 – predlog 
11.       Sklep o potrditvi DIIP-a »kolesarske povezave Krško - Kostanjevica na Krki« - 

predlog 
12.       Sklep o potrditvi DIIP-a »Postajališče za avtodome v Kostanjevici na Krki« - predlog 
13.       Sklep o ukinitvi javnega dobra - predlog 
14.       Sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje za nadomestne volitve  
             člana Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki v 1. Volilni enoti - predlog 
15.       Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
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Župan je na  podlagi 77. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, predlagal  
Občinskemu svetu, da sprejme Koncesijski akt o javno – zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 
pogodbenega zagotavljanja prihrankov energije z namenom energetske sanacije javnega objekta 
Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki, glede na to, da to zahtevajo izredne potrebe 
občine, ki se  želi prijaviti na razpis za dodelitev sredstev na Ministrstvo za infrastrukturo, po hitrem 
postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je po podanem predlogu za sprejem odloka po hitrem postopku odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se Koncesijski akt o javno – zasebnem partnerstvu za 
izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov energije z namenom energetske 
sanacije javnega objekta Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki sprejme po 
hitrem postopku za sprejem odlokov. 
 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
Na podlagi 78. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki je župan predlagal 
Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v občini Kostanjevica 
na Krki, glede na to da gre za uskladitev z zakonom,  po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je po podanem predlogu za sprejem odloka po skrajšanem postopku odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v 
občini Kostanjevica na Krki sprejme po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 
Razpravljala je Melita Skušek, ki je vprašala, zakaj ni na dnevnem redu točka Zdravstveni dom, kot je 
bilo dogovorjeno na 14. redni seji. Povedala je tudi, da občani nimajo normalnega dostopa do 
zdravnika. 
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Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič je odgovorila, da bo pojasnilo podano po točko 3: 
Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama. 

 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 15. redno sejo v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje z dne 4.12.2017 
Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem 15. redne seje, z dne 29.1.2018. 
Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Razpravljal je Anton Zagorc, ki je vprašal, če je bila seja sklepčna ob navzočnosti petih svetnikov od 10 
članov OS. 

Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič mu je pojasnila, da je svetnici prenehal mandat z dnem 
pisnega odstopa, torej 9.10.2017 in  odgovorila, da je bila seja sklepčna. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal  sklep:  

Občinski svet sprejme zapisnik 14. redne seje z dne 14.12.2017 v predlagani obliki.  

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:  5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
Župan je navzočim povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo za 14.  

redno sejo bo podal ustno, oziroma so ga člani Občinskega sveta pred sejo prejeli na mizo. 

Poročilo je navzočim prebrala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič, Anita Krajnc pa je  

navzočim prebrala dopis direktorice Zdravstvenega doma Krško. 
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Župan je odprl razpravo.  

Razpravljali sta Mateja Jurečič in Melita Skušek. 

Mateja Jurečič je podala pripombo na vsebino poročila. Povedala je, da ni smiselno, da se  

piše in potem bere na svetu,  kateri sklepi so bili sprejeti, ker je to razvidno iz zapisnika, nič  

pa se ne pove o vsebini.  

Melita Skušek je vprašala, zakaj ZD Krško ne zagotavlja nadomeščanja zdravnikov in  

predlagala, da se na naslednjo sejo povabi direktorico ZD Krško. 

Stanislav Rostohar je povedal, da so njegove izkušnje z dr. Severjevo zelo dobre. 

Melita Skušek je še enkrat povedala, da med odsotnostjo zdravnika ni zagotovljeno  

nadomeščanje. 

Anita Krajnc je povedala, da je potrebno direktorici ZD poslati vprašanja, na katera bo  

odgovarjala, se pa strinja, da se jo povabi na sejo in predlagala, da se na sejo povabi tudi dr.  

Cepićevo. 

Mateja Jurečič je povedala, da sistem očitno ne funkcionira in da je to stvar razprave z  

vodstvom ZD, ne pa z zdravnico. Nadomeščanje  je v pristojnosti ZD Krško. 

 

Župan je zaključil razpravo. 

 

 

AD 4. 
Predlog Koncesijskega akta o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 

pogodbenega zagotavljanja prihrankov energije z namenom energetske sanacije 
 javnega objekta Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 

Gradivo za sejo so člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 
Gradivo sta navzočim predstavila predstavnika Inštituta za javno – zasebno partnerstvo , Zavod 
Turjak,  gospa Katja Hodošček  ( pravni del ) in gospod Dejan Podhraški ( finančni del ). 
 
Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Koncesijski akt o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 
pogodbenega zagotavljanja prihrankov energije z namenom energetske sanacije javnega 
objekta Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

 

 



 

Stran 5 od 12 
 

AD 5. 

Osnutek Odloka o ustanovitvi Posavskega muzeja Brežice 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc,  višja svetovalka I za družbene in gospodarske  

dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek, ki je vprašala, kje so glavne spremembe v Odloku. 

Anita Krajnc je povedala, da so spremembe pri izbiri direktorja, uskladitve z ZUIK-om in  

sprememba pri klasifikaciji dejavnosti. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme osnutek Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Posavski muzej 
Brežice v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 6. 
Predlog Odloka o sofinanciranju izvajanja letnega programa športa  

v občini Kostanjevica na Krki 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala  Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino, poročilo je podala 
predsednica odbora Melita Skušek, ki je povedala, da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da Odlok o 
sofinanciranju izvajanja letnega programa športa sprejme v predlagani obliki. 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v občini 
Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
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AD 7. 

Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok 

v Vrtec pri Osnovni šoli Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 

 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala  Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek, ki je povedala, da je sprememba Pravilnika potrebna zato, ker v Občini 
ni toliko različnih ljudi, da bi se lahko vsake štiri leta menjali. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu 
otrok v Vrtec pri Osnovni šoli Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 8. 

Predlog Sklepa o potrditvi Investicijske dokumentacije ( DIIP in IP ) 

»Energetska sanacija Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki» 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala  Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino, poročilo je podala 
predsednica odbora Melita Skušek, ki je povedala, da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da Sklep o 
potrditvi Investicijske dokumentacije sprejme v predlagani obliki. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:   

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi Investicijske dokumentacije (DIIP in IP) 
»Energetska sanacija Osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki« v predlagani 
obliki. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

 

AD 9. 

Predlog Sklepa o potrditvi Letnega izvedbenega načrta kulture 

občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala  Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino, poročilo je podala 
predsednica odbora Melita Skušek, ki je povedala, da Odbor predlagano gradivo obravnaval in 
predlaga Občinskemu svetu, da Sklep o potrditvi Letnega izvedbenega načrta kulture v občini 
Kostanjevica na Krki za leto 2018 sprejme v predlagani obliki. 

 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:   

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi Letnega izvedbenega načrta kulture Občine 
Kostanjevica na Krki za leto 2018 v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 10. 

Predlog Sklepa o sprejemu Letnega programa športa 

v občini Kostanjevica na Krki za leto 2018 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala  Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

 



 

Stran 8 od 12 
 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino, poročilo je podala 
predsednica odbora Melita Skušek, ki je povedala, da Odbor meni, da je Letni program športa 
primeren za potrditev in predlaga Občinskemu svetu, da Sklep o sprejemu letnega programa športa v 
občini Kostanjevica na Krki za leto 2018 sprejme v predlagani obliki. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:   

Občinski svet sprejme Letni program športa v občini Kostanjevica na Krki za leto 2018 v 
predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 11. 

Predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a 

»Kolesarske povezave Krško – Kostanjevica na Krki« 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali: Melita Skušek, Mateja Jurečič, Marjan Jerele, Anton Zagorc in Aleš Kegljevič. 

Melita Skušek je povedala, da je to najdražji projekt v občini. Kilometer kolesarske steze je 400.000 €. 
Projekt je visoko finančno ovrednoten. 

Mateja Jurečič je povedala, da ima iste pomisleke. Vprašala je, zakaj DIIP-a ni predstavil pripravljavec. 

Marjan Jerele je povedal, da gredo kolesarske steze na območju obvoznice po pločniku. 

Anton Zagorc je vprašal, kdaj bodo kolesarske steze do Oštrca. Opozoril je na hitro vožnjo kolesarjev 
po cesti z Gorjancev. 

Aleš Kegljevič  je povedal, da bodo kolesarske steze pridobitev za turizem in prepoznavnost. 

Projekt je drag, kolesarji so po celi občini. Kolesarji se morajo prilagoditi prometu. 

Župan je povedal, da se v izvedbo projekta lahko gre, lahko pa tudi ne ( vzemi ali pusti ). 

Stanislav Rostohar je povedal, da je finančna konstrukcija izredno ugodna. 

Mateja Jurečič je povedala, da kljub vsej razpravi še vedno ni nihče povedal kolikšna je vrednost 
projekta za občino. 

Melita Skušek je vprašala, kolikšna je verjetnost, da bo projekt potrjen. 

Župan je odgovoril, da sto procentna. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da odvisno od države. 
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Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi DIIP-a »Kolesarske povezave Krško – Kostanjevica 
na Krki« v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 12. 

Predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a  

»Postajališče za avtodome Kostanjevica na Krki« 

 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

V razpravi sta sodelovala Melita Skušek in Aleš Kegljevič. 

Melita Skušek je povedala, da je vrednost projekta nizka in da upa, da je vse zajeto v investicijo, ki je 
nujno potrebna. Vprašala je, kako je s trženjem. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da to še ni rešeno. Je več možnosti, lahko je tudi brezplačno. 

Aleš Kegljevič je povedal, da če hočeš kaj računat, moraš tudi kaj nudit. 

Stanislav Rostohar je povedal, da je predvidena vsa oskrba. 

Melita Skušek je vprašala, kako je z lastništvom. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da je situacija slaba. Lastniki so Občina, država, Roman Škrjanc, 
oziroma država. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi DIIP-a »Postajališče za avtodome Kostanjevica na 
Krki« v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
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AD 13. 

Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali: Melita Skušek, Anton Zagorc, Aleš Kegljevič in Mateja Jurečič. 

Melita Skušek je vprašala za kakšno javno dobro gre. 

Stanislav Rostohar je povedal da je to cesta Jankovič in cesta Kukec. 

Anton Zagorc je vprašal, ali je soglasje lastnikov. 

Stanislav Rostohar in direktorica občinske uprave Judita Lajkovič sta pojasnila, da ne gre za ukinitev 
javnega dobra, ampak za izvzem zemljišč iz statusa javnega dobra, da bo možno opraviti zamenjavo 
zemljišča. 

Župan je povedal, da pot vodi do občinske parcele, kjer se bo urejalo otroško igrišče. Projekt vodi 
Galerija. 

Aleš Kegljevič je vprašal kako se lahko prijavi na projekt brez soglasja Občine, ki je lastnik parcele. 
Prav je, da se ve, kaj se bo delalo. 

Mateja Jurečič je povedala, da je projekt potrjen. Sklep se sprejema z določenim namenom in to bi 
radi vedeli. 

Župan je vprašal, če Galerija ni občina. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o ukinitvi javnega dobra v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:  5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 14. 
Predlog Sklepa o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje 

za nadomestne volitve člana Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki 

v 1. volilni enoti 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala  direktorica občinske uprave Judita Lajkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razpravljal je Anton Zagorc, ki je vprašal, če je bilo na prejšnjih volitvah isto. 
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Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič mu je odgovorila, da je bilo isto in da je nekaj strank 
vložilo zahtevke. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne  

kampanje za nadomestne volitve člana Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki v  

1. volilni enoti v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 15. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

 
V uvodu je župan navzoče pozval, da svoja vprašanja, v kolikor bodo podana ustno, člani Občinskega 
sveta zapišejo in oddajo pri tajnici, kar se se ni zgodilo. 

 

Mateja Jurečič je povedala, da je ovinek na cesti Jablance – Avguštine nevaren. Cesta je ozka in 
bankina ni utrjena. Na to je že večkrat opozorila, pa se nič ne zgodi. 

Vprašala je, kaj je s plazom v Črneči vasi. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da zaenkrat še ni v programu. 

Anton Zagorc je povedal, da cesta do Pisek Jožice ni bila orana. 

Navoz ceste do Pisek Draga – izvajalec je material samo navozil in povaljal, cesta je sedaj še v slabšem 
stanju, kot je bila prej. Niso rešili »podmaka«. To je razmetavanje denarja. Nekaj se navaža na ceste, 
potem pa pesek odnese po travniku. Vprašal je ali je bilo z naše strani to pregledano? 

Melita Skušek je vprašala župana, kateri so tisti projekti, ki se bodo izvajali. 

Župan je povedal: 

- Grajska cesta s kanalizacijo in pločniki ( po eni strani ), 

- Energetska sanacija osnovne šole, 

- Kolesarske poti, 

- Mrliška vežica, 

- Menjava otoka in ureditev večnamenskega prostora, 

- Odkup farovža (čaka se cenitev), 

- Poplavna varnost, 

- Otok – kulturni spomenik državnega pomena, 

- Sprememba OPPN-ja, 

- Sprememba OPN-ja, 

- Avtodomi, 

- Asfaltiranje makadamov, 
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- Uskoški stolp, 

- Igrišče na Prekopi, 

- Plaz ( februarja ali marca se bo razčistilo ) 

Aleš Kegljevič je vprašal glede zaščite otoka, kaj to pomeni in če se otočani s tem strinjajo. So plusi in 
minusi. 

Župan je povedal, da se o tem dogovarja Andrej Smrekar in da je zadeva še čisto na začetku. 

Melita Skušek je vprašala, kaj in kakšen odlok se sprejme glede objektov, ki se podirajo in so nevarni. 

Župan je povedal, da so nekatere občine sprejele tak odlok, vendar pa so vsi padli na sodišču. 

Aleš Kegljevič je vprašal, kaj je s Koljančičevo hišo, zakaj ni prijavljeno inšpekciji. 

Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič mu je odgovorila, da ne morejo ukrepat, ker je privatna 
lastnina. 

Melita Skušek je vprašala, če se priključujemo Občini Krško glede na to, kako smo predstavljeni v 
publikaciji Februar v občini Krško. Vprašala je, koliko to stane in kdo je plačnik. Vprašala je tudi, kaj je 
s Kostanjeviškimi novicami. 

Anita Krajnc je povedala, da se je to dogovarjal TiC. Stroški pa so minimalni. 

Glede Kostanjeviških novic pa je direktorica občinske uprave Judita Lajkovič povedala, da bo župan   

najprej podal OS predlog za imenovanje odgovornega urednika. 

 
Župan je ob 1937 ugotovil, da je dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na 
Krki izčrpan.  Navzočim se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje na seji in sejo zaključil. 

 
         

  
 
Zapisala:        Ladko Petretič, župan 
Marjana Krhin, tajnica OU 


